

Centre	
Student Name	
Student ID	
Course Date	
Emirates ID #	

I declare the below by signing this form:

- My child is not under self-quarantine / leave of absence according to local guidelines
- My child does not have a high temperature, persistent cough, difficulty breathing or other flu-like symptoms
- My child does not have any pre-existing respiratory conditions that will prevent them from wearing the mask at all times
- My child will wear a protective face mask so that it covers their mouth and nose at all times
- During the lesson should my child display symptoms of high temperature, persistent cough, difficulty breathing or other flu-like symptoms, they will be taken to an isolation room and further medical advice will be sought as per UAE regulations
- If at any point during the course my child (or a member of my household) display symptoms of high temperature, persistent cough, difficulty breathing or other flu-like symptoms, I will not let my child attend class
- I understand that the British Council cannot be held liable if my child is diagnosed with COVID-19 during or after the course. I will report this to the British Council by email to help ensure that British Council can communicate with other students and follow government advice
- My child can only proceed to the classroom after I sign and return the declaration form before the first day of my child's course. If I do not sign this declaration, my child shall be asked to leave the British Council premises immediately. British Council will process fee refund or credit as per the policy
- If the centre must stop face to face courses due to changed regulation, the British Council reserves the right to convert my child's course to an online offer. I am aware that I will not be entitled to a credit or refund of my course fees under such circumstances.
- I will provide my child with a mask, bottled water, a notebook, a full set of stationery (pens, pencils, coloured pencils, eraser, sharpener, ruler and scissors) and a smart device such as a laptop or tablet. I understand that there will be no café, water and refreshment facilities in the building
- I will drop off and pick up my child on time. I understand my child may be refused entry if they arrive more than ten minutes before or after the class start time
- I will only enter the British Council premises if I have pre booked an appointment and have received confirmation
- If my child had travelled abroad, I will follow the protocols set forth by the government before sending my child to attend a lesson

- *Abu Dhabi students and customers: I will download and activate the AI Hoshn App for my child and I (before entering the British Council premises)
- *Abu Dhabi students and customers: I will use a debit or credit card to make any payments

انا الموقع ادناه اقر بالتالي :

- بأن طفلي ليس تحت العزل الصحي/ حجر اجباري حسب التعليمات المعمول بها محلياً .
- ليس لدى طفلي اعراض ارتفاع درجات الحرارة ,كحة مستمرة,صعوبة بالتنفس او اي من اعراض الانفلونزا.
- لا يوجد لدى طفلي مشاكل تنفسية تمنعه من ارتداء القناع الواقي طوال الوقت .
- سوف يقوم طفلي بارتداء قناع الوجه الواقي الذي يغطي الفم والانف طوال الوقت
- خلال الحصّة اذا ظهرت لدى طفلي اعراض ارتفاع درجة الحرارة ,كحة متواصلة ,صعوبة بالتنفس او اي من اعراض الانفلونزا سوف يتم اخذي الى غرفة معزولة وسيتم اتباع النصائح الطبية حسب تعليمات المتبعة في دولة الامارات العربية المتحدة.
- عند اي وقت خلال الدورة تظهر على طفلي (او على احد الاشخاص المقيمين معي فاليبيت) اعراض ارتفاع درجة الحرارة ,كحة متواصلة ,صعوبة بالتنفس او اي من اعراض الانفلونزا, سوف لن احضر الدرس .
- لن يتحمل المجلس الثقافي البريطاني اي مسؤولية في حال اصابة طفلي بكوفيد -19 خلال او بعد دراستك للدورة .وسوف ابلاغ المجلس الثقافي البريطاني بذلك من خلال البريد الالكتروني لمساعدتنا على التأكد من التواصل مع الطلبة الاخرين واتباع تعليمات الحكومة بهذا الخصوص.
- سوف اتمكن من الالتحاق بالفصل فقط في حال تعبئة وتوقيع هذا الطلب قبل اليوم الاول للدورة .اذا لم اوقع هذا الاقرار ,سوف يطلب من طفلي مغادرة مبنى المجلس الثقافي البريطاني فوراً.سوف يقوم المجلس الثقافي البريطاني باجراءات استرجاع المبلغ والرصيد حسب اللوائح .
- اذا اضطر المركز لاييقاف الحصص التي تقام بالمركز والتي يكون فيها الحضور بشكل شخصي .لاسباب تتعلق بتغير توجيهات الحكومة .يحتفظ المجلس الثقافي البريطاني بحق تحويل الدورة الى دورة عن بعد .ولن اطالب باي استرجاع او رصيد للمبلغ المدفوع للدورة تحت اي ظرف من الظروف .
- سوف اقوم بتزويد طفلي بقناع واقي ,قنينة ماء ,دفتر وكامل القرطاسية (قلم ,قلم رصاص ,اقلام تلوين ,مساحه ,ميراه ,مسطره ومقص)وجهاز ذكي مثل كمبيوتر محمول او لوحي .ادرك انه لا يوجد مقهى ,جهاز ماء او مرطبات فالمبنى .
- سوف اقوم بتوصيل واخذ طفلي على الوقت .وادرك ان طفلي سيمنع من دخول المبنى اذا وصل خلال اكثر من عشر دقائق قبل او بعد بداية الحصّة .
- سوف ادخل مبنى المجلس الثقافي البريطاني اذا كان لدي موعد مسبق وتم تأكيده .
- إذا كان طفلي قد سافر إلى الخارج ، فسأتبع البروتوكولات التي وضعتها الحكومة قبل إرسال طفلي لحضور درس.
- *فقط لطلاب وعملاء أبو ظبي : سوف اقوم بتنزيل وتفعيل تطبيق الحصن لي ولطفلي (قبل الدخول إلى مقر المجلس الثقافي البريطاني).
- *فقط لطلاب وعملاء أبو ظبي : سوف استخدم بطاقة الخصم أو الإئتمان لإجراء أي مدفوعات.

Date التاريخ	توقيع الطالب Student Name

